
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 14. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1720
Kan ministeren bekræfte, at regeringens embedsmænd på det pressemøde i Fødevare-
ministeriet den 10. september 2021 kl. 14, som regeringen indkaldte til ”i kølvandet 
på landbrugsudspillet fra Venstre, De Konservative, Dansk Folkeparti, Nye Borgerlige 
og Liberal Alliance”, kaldte udtagning af lavbundsjord for det mest omkostningseffektive 
virkemiddel og fortalte, at der var et langt større potentiale end 88.500 hektar, hvilket 
ifølge embedsmændene er reflekteret i den anslåede, yderligere CO2-besparelse på 0,5 
mio. tons i udviklingssporet af regeringens eget udspil?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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